
Interpelacja Nr 155 
z dn. 21 lutego 2017 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie programu ,,Milion drzew dla Warszawy” w dzielnicy 
    

 
Pan 
Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

W 2015 roku ruszył program ,,Milion drzew dla Warszawy”. W październiku ubiegłego 

roku zapowiedziane zostało uruchomienie aplikacji mobilnej, zbierającej dane o 

wszelkich nasadzeniach oraz wycinkach na terenie miasta. 

Rada Osiedla Kamionek zwraca się z zapytaniem, czy Dzielnica Praga Południe także 

uczestniczy w tym programie, na jakim etapie znajduje się jego realizacja, czyli ile 

drzew posadzono już w Dzielnicy,  i ile planuje się nasadzeń.  

 

 
Z wyrazami szacunku 

 
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

    

 


